

BEHIND YOUR STYLE

IN PERSON & LIVESTREAM EVENT

26 OCTOBER 2023

#LSF2023

Esra Tat, Executive Director, Zero Waste Europe

Esra Tat leads on the strategic development of the Zero Waste Europe (ZWE) network and guides the organisation's growth and vision. She also serves as the European Regional Coordinator for GAIA International, promoting global adoption of zero waste models. Previously, Esra held the role of Network and Development Coordinator at ZWE, overseeing the Zero Waste Cities Programme which focuses on helping cities and communities design and implement pioneering zero waste plans.

With a background in Economics and Business Management, Esra has a history of initiating and leading impactful projects, including co-founding a social enterprise focused on energy-efficient co-housing in France. Esra's experience spans sustainability programme management and facilitation within international networks, with a strong focus on organisational development and movement building in the fields of resources, climate, and the environment.

Esra Tat dirige le développement stratégique du réseau Zero Waste Europe (ZWE) et guide la croissance et la vision de l'organisation. Elle est également coordinatrice régionale européenne pour GAIA International, promouvant l'adoption mondiale de modèles zéro déchet. Auparavant, Esra a occupé le poste de coordonnatrice du réseau et du développement chez ZWE, supervisant le programme Villes zéro déchet qui vise à aider les villes et les communautés à concevoir et à mettre en œuvre des plans pionniers zéro déchet. Avec une formation en économie et en gestion d'entreprise, Esra a l'habitude d'initier et de diriger des projets à fort impact, notamment la co-fondation d'une entreprise sociale axée sur le co-habitat économe en énergie en France. L'expérience d'Esra couvre la gestion et la facilitation de programmes de développement durable au sein de réseaux internationaux, avec un fort accent sur le développement organisationnel et la construction de mouvements dans les domaines des ressources, du climat et de l'environnement.